
”CTK – fra en klubb i vekst til  å 
bli ”uteligger ” 

Bakgrunn 

Tomt gitt og tinglyst for 
idrettslige formål ca 1926.  

CtK opprettet og 
opparbeidet tomten til 

tennisbaner. 
  
 



Aktivitet i klubben 

– CTK benyttet Strindahallen aktivt fra 2005  
nedlagt i 2011.  

–15 timer tilbud i hallen i vinterhalvåret 

– Tilbud til aldersgrupper fra 5 år til 17år 

• Tennisskole for opp til 60 barn.  - klubben 
hadde omkring 200 medlemmer i år  2010. 

 







• Samtidig: 

• Kommunens omreguleringsvedtak av tomt for 
utbygging gav mulighet for oppsigelse av 
leieforhold mellom Charlottenlund Vel og CTK. 

• Strindahallen legges ned grunnet utbygging av 
Strinda videregående skole. 



CTK ”Davids kamp mot goliat”,  

• stedet for å organisere mer og bedre aktivitet 
måtte vi som klubb slåss på alle kanter for vår 
eksistens. 

– Kommunen 

• Møtevirksomhet 

• Brevskriving – forsøk på å få vedtak omgjort. 

•  Ressurser til advokat bistand  ( 150 000 kr) 

•  Måtte slåss for å få tilgang til informasjon og status på 
prosessen. 

 



– Charlottenlund Vel som utleier av tomt til CTK 

• Prosess med utbygging og oppsigelse 

• Ressurser til advokatbistand 

• Møtevirksomhet 

• Motparter som er profesjonelle aktører 

– Utbygger 

• Brevskrivning 

• Telefoner og møtevirksomhet 

• Ressurser til advokatbistand 

 



• Problemstillinger knyttet til rekkefølgekravet om 
erstatningsbaner,  - her foreligger ingen tidsfrister. 

– Tennisregionen - 

• Tilgang til hall – (skvise oss inn mellom andre 
hallaktiviteter) 

• Slåss internt for å få  prioritert plass på idrettes 
annleggsliste – TTK ville også være der. 

 



”Aldri så galt at det ikke er godt for noe” 

 
– Utviklet et fantastisk godt og konstruktivt 

samarbeid med NTNU tennis. – kjempet sammen 
for å få tilgang på anlegg. 

– Kunnskap og forståelse av ”stoa” og behovet for 
tennishall i Trondheim har kommet frem i lyset. 

– Tennis har fått plass på anleggsprioriteringslisten. 

– Startet prosess for utbygging av ny tennishall  for 
Trondheim by. 

 



Situasjon i dag: 

Fremdeles ingen hall – klubben har lagt ned 
arbeidet med å rekruttere. – vi har ikke noe å 
tilby  

Usikkerheten omkring utebaner – uten 
avklaringer. 

Utfordrende å drive en klubb på disse 
betingelser. 

Behovet og etterspørselen er fremdeles tilstede. 



• Små idretter er viktig – gir tilbud til barn og 
unge.  

• - behov for aktivitetstilbud – skape 
aktivietsglede – ikke bare toppidrett. 

• Tennis er en stor internasjonal idrett -  kan 
utøves på alle nivå.   

 

 



• Tennis i Trondheim i dag : 

• - 2 baner + 4 utebaner. (Sprengt kapasitet) 

• Kan ikke arrangere konkurranser – holder ikke 
standard. 

• Kommunen har 2 ”utebaner” på Dalgård – 
ubrukelige. (Burde rustes opp til næranlegg) 

• Andre byer i Norge: 

• Stavanger 18 inne- flere ute 

• Bergen 12 inne + ute 

 

 



• Hamar 6 baner inne + ute 

• Gjøvik 

• Lillehammer  

• Osv – alle er bedre enn Trondheim 


